

Agenda styremøte Lier MSK 01.10.25

Tidspunkt: 01.10.25, kl 17:00 - 20:00

Tilstede:

Komitee: Kim, Stein, Trond

Styret: Bjørn-Arne, Børre, Thor Ivar, Line

Meldt frafall: Larsi, Kristin, Ronny

Saksliste styre og komitémøte

K - 1/7 Banegodkjenning

Informasjon:

Det er god dialog med banegodkjenner. Det skal meldes om midlertidige endringer, og når banen er klar til godkjenning. Når jord-delen stenges av vil det meldes i gruppa med barnegruppa + sikkerhetsledere.

K - 2/ 7 Banestatus:

Beslutning:

Det er ønskelig å kjøpe inn kult for tetting av hull blant annet i endurosporet. Det er besluttet å kjøpe inn 2 lass med kult. Thor Ivar bestiller og ordner med levering til banen.

K - 3/7 Status klubbløp:

Informasjon:

God kontroll. Det er behov for å sende ut en utgående epost til aktive medlemmer. Bjørn Arne følger opp videre i forhold til tekst og utsendelse.

K - 4/7 Dugnad

Beslutning:

Børre tar hovedansvar for dugnaden. Hovedprioritet: Tømt og stengt av vanningsanlegget på vinteren. Enduro gutta tar ansvar for klargjøring av vaskehallen. Bjørn Arne bestiller minigraver fra Engeland Maskin.

K - 5/7 Utbedringer El-anlegg

Beslutning:

Det er levert en rapport over el-anlegg med gradering hvor 3 punkter må utbedres. Det er besluttet at disse tre punktene bestilles og iverksettes så snart som mulig. Dette medfører en kostnad på ca 10 000.

Det bes også om å få en oversikt over anbefalte oppgraderinger inkludert bytte til led lys, fjernstyring av lys (enkel løsning med utvendig boks med brytere). Dette kan benyttes til å blant annet søke midler for støtte til utbedringer.

K - 6/7 Innspill til rekrutteringskomiteen:

Diskusjon:

Kan vi vurdere å utvide styre med ett medlem med representasjon fra Enduro.

K - 8/7 Tirsdagstreninger:

Informasjon:

Inntekt: 27 520

Kostnad trenere: 23000

Det har vært mellom 42 påmeldte på det meste og 20 på det minste. Oftest rundt 25. 19 stykk har betalt alle 7 treningene med pakkepris

Det er kommet gode tilbakemeldinger på treningene og det er ønskelig å videreføre tilsvarende treninger kommende vår.

K - 9/7 Flaggvakter og oppfølging av sikkerhetsleder.

Diskusjon:

Knapphet på flaggvakter er et gjentakende problem. Det er ønskelig med en oppdatert retningslinje for flaggvakter og hvordan sikkerhetsleder eller aktivitetsleder kommuniserer med førere ved mangel på flaggvakter på trening. Dette kan gjøres samtidig som gjennomføring for sikkerhetsleder og aktivitetsledere på våren. Formålet med gjennomgangen og tilhørende oppdatert felles retningslinje er å styrke tryggheten på treningene, og sikre lik gjennomføring på alle treninger der dette er en utfordring.

K - 10/7 Kompetanseutvikling

Diskusjon:

Det er behov for flere aktivitetsledere, stevneledere, og sikkerhetsledere. Kan man vurdere tiltak som skaper engasjement og rekruttering, for eksempel de første X antall nye sikkerhetsledere som tar kurs og kan ta Y vakter i år, får årskort for 2026. Kompensasjon ved kom og prøv timer, kan klubben kompensere et beløp pr vakt man gjennomfører for kom og prøv.

K - 11/7 Vinterkjøring

Informasjon:

Det er ønskelig at de som ønsker å gjennomføre vinterkjøring vinteren 25/26 organiserer seg og setter tidspunkter for trening snarlig. Dette vil danne grunnlaget for å kunne bestille brøyting og se på prepping av bane.

K - 12/7 Representanter for motorsportkonferansen

Diskusjon:

Det er påmeldingsfrist for deltagelse på årets motorsportkonferanse førstkommande søndag. Kim melder at de er åpne for å dra, og Thor Ivar melder interesse men må komme med en endelig tilbakemelding.